

CONRAD® SPA

ETIHAD TOWERS

كونراد أبوظبي أبراج الإتحاد

B E C O M E A N E V E N B E T T E R Y O U

THE JOURNEY STARTS WITH YOU

Imagine a spa that feels like it was made for you.
With warmth and familiarity, surprising intuitiveness and a refreshing approach.

Where innovative services and efficiency seamlessly come together to take you back to your optimum state of well-being, whether you stay the whole day or a few minutes.

Not only through treatments, but also through an atmosphere that transports you into an organically designed, locally inspired haven of harmony and lightness.

Your spa designed and made to your expectations.

F A C I A L S B Y A M R A

AMRA PEARL AFR FACIAL

60 minutes / AED 890

Pearlescent and elegant, our purifying Pearl Facial uses innovative scientific technology to actively breakdown free radicals throughout the day as they enter the skin. Our exclusive AFR actives combined with nourishing Pearl envelop the skin to remove the impurities and protect the skin from environmental damage with its incredible protein content. The ultimate in purification and environmental pollution protection.

AMRA DIAMOND OPTICAL BLUR FACIAL

60 minutes / AED 890

Our Diamond Optical Blur facial has been formulated to increase optimal clarity of each layer whilst eradicating and protecting the skin from the blue light pollution. The blue light eradicator technology we use combats modern world pollution and protects the skin from premature ageing by releasing the actives in a cyclodextrin system to fight free radicals throughout the day. The iridescence of our Diamond optical blurring technology ensures precise architecture of the skins tissue and illumination from within. Don't just be radiant be captivating.

AMRA PLATINUM ULTRA LIFT FACIAL

60 minutes / AED 890

Platinum exudes sophistication. Our Platinum Ultra- Lift Facial encapsulates the skin with advanced active technology to mimic broken down collagen delivering youth and firmness to the tissue. We enrich our platinum formulation with Vitamin B3 to nourish and strengthen the skin, as well as protecting from UV damage. Focusing on the smooth contours of the neck and decollete to create a soft focus and light diffusion to firm and define the skins architecture. This facial is the ultimate in Anti-Ageing.

AMRA FOR MEN METEORITE FACIAL

60 minutes / AED 890

Our Amra for Men Clarifying facial has been scientifically engineered specifically for men. Volcanic rock works on normalizing sebum, firms with platinum and nourishes with Meteorite. Cellactiv8 dynamically works at minimizing and preventing micro-cuts associated with shaving and fights free radicals to prevent premature ageing. The Ultimate Facial for the Modern Man.

A M R A P R E S C R I B E D L U X U R Y M A S S A G E

AMRA PRESCRIBED LUXURY MASSAGE

Has been designed to work on your specific areas of concern.
Amra Luxury body oil to be prescribed to each massage journey.

PEARL AFR MASSAGE

60 minutes / AED 745

90 minutes / AED 915

DIAMOND OPTICAL BLUR MASSAGE

60 minutes / AED 745

90 minutes / AED 915

PLATINUM ULTRA- LIFT MASSAGE

60 minutes / AED 745

90 minutes / AED 915

AMRA FOR MEN METEORITE

60 minutes / AED 745

90 minutes / AED 915

All prices are in UAE Dirham and are inclusive of all applicable service charges, local fees and taxes.



HEALING TOUCH MESSAGES

HOLISTIC

60 minutes / AED 600 | 90 minutes / AED 715

Signature therapeutic massage using a range of techniques from the best massages around the world. A unique combination of pressure points and massage sequences create a truly amazing massage experience.

THAI

60 minutes / AED 600 | 90 minutes / AED 715

A therapeutic dry massage focusing on pressure points and stretching movements along the body's energy channels leaving your body relieved and energized.

BALINESE

60 minutes / AED 600 | 90 minutes / AED 715

A seamless blend of acupressure, skin-rolling and firm smooth strokes that stimulate energy flow and circulation whilst creating a deep sense of relaxation.

SWEDISH

60 minutes / AED 600 | 90 minutes / AED 715

Helping to increase oxygen flow in the blood and release toxins from the muscles, this massage shortens recovery time from muscular strain by flushing the tissues of metabolic wastes, stimulating the skin and nerves and reducing stress.

HOT STONE

60 minutes / AED 600 | 90 minutes / AED 715

Smooth heated stones are placed on specific acupressure points on the body to melt away knots, tensions and stress. The hot stone experience relieves pain, and promotes harmony, balance and peace.

FOOT REFLEXOLOGY

60 minutes / AED 600

An ancient pressure point massage of the feet that targets reflex zones that reflect organs within the body. Reflexology stimulates energy meridians.

A M R A P R E S C R I B E D L U X U R Y H A M M A M

AMRA PRESCRIBED LUXURY HAMMAM

Entwining the heart of tradition with the ultimate in skincare luxury.

Our signature AMRA Prescribed Luxury Hammam has been choreographed to work specifically on your individual skincare requirements, your therapist will prescribe one of our luxurious collections as a bespoke Hammam journey to illuminate, hydrate and rejuvenate.

PEARL AFR HAMMAM

90 minutes / AED 990

DIAMOND OPTICAL BLUR HAMMAM

90 minutes / AED 990

PLATINUM ULTRA LIFT HAMMAM

90 minutes / AED 990

AMRA FOR MEN METEORITE HAMMAM

90 minutes / AED 990

All prices are in UAE Dirham and are inclusive of all applicable service charges, local fees and taxes.



A M R A S I G N A T U R E J O U R N E Y S

AMRA FOR MEN METEORITE RITUAL

120 minutes / AED 1,200

Volcanic rock works on normalizing sebum, firms with Platinum and nourishes with Meteorite.

Cellactiv8 works at minimizing and preventing micro-cuts associated with shaving and fights free radicals to prevent premature ageing.

Supported with scientific research this dynamic treatment is naturally active and uses the very latest cutting-edge skincare science.

Your journey begins with a full body soap massage to remove the impurities of the day and work on bespoke areas of concerns.

Crushed Meteorites and Volcanic rock exfoliate the skin to firm the skins architecture.

Your journey concludes as the senses are awakened with a spritz of our AMRA for Men olfaction exuding impeccable style.

AMRA DIAMOND & PLATINUM ULTRA-LIFT JOURNEY

120 minutes / AED 1,200

The ultimate in defining and contouring. Illuminating Diamond and Firming Platinum fused together sculpt and lift the muscle architecture. Your journey commences with a crushed platinum full body exfoliation to smooth, tone, and firm the skin whilst our Vitamin B3 technology slowly releases to protect the Skin from UV damage.

Diamond illuminating Rhassoul Body Mask encapsulates the skin to brighten and diffuse fine lines and wrinkles. Our optical blurring intelligence curates a flawless skin tone.

The world's finest of Platinum Body Oil is drizzled over the body to work on your specific areas of concern, tailored by your therapist. Our active technology releases tension and stress within the muscles, transporting you on a journey of serenity.

AMRA PEARL SKIN PURIFIER JOURNEY

150 minutes / AED 1,600

Purifying Pearl envelopes the skin to fight free radicals and protect from environmental pollution.

Your Journey commences as pearl purifying body wash removes the impurities of the day to deeply detoxify and combat modern world pollution.

Melted purifying pearl shea butter massages the skin in our AMRA signature full body massage.

The Journey concludes with a bespoke AMRA FACIAL tailored to your specific skincare concerns by your therapist.

This treatments aroma is so decadent it engages the senses and awakens the mind to the most enigmatic of experiences.

AMRA PRECIOUS POWERHOUSE JOURNEY

150 minutes / AED 1,600

Encapsulating the world's most precious ingredients of Pearl, Caviar, Diamond and Platinum to create a journey of opulence and splendour. Your journey commences with an AMRA powerhouse foot ritual to ease the pressure of the day, as Precious Rhassoul Body Mask envelopes the skin to nourish, hydrate and purify.

Your journey continues with a bespoke AMRA Full Body Massage to work on your specific areas of concern to release tension and stress within the muscles, with the world's finest of oils.

This regal splendour concludes with our signature AMRA Illustrious Facial, designed with our exclusive AMRA Facial collections to firm, rejuvenate and illuminate.

A M R A C O U P L E S J O U R N E Y

AMRA PLATINUM & METEORITE COUPLES MASSAGE JOURNEY

120 minutes / AED 2,200

Opulent Platinum and Meteorite redefine the skin. Meteorite, untouched by earth's pollutants actively works to detoxify and purify the skin with our AFR technology, as well as nourish the skin with pure minerals.

Your therapist will tailor a massage bespoke to your individual areas of concern in our side by side couples massage journey.

AMRA PRECIOUS MEMOIRS JOURNEY

150 minutes / AED 2,900

Creating timeless memoirs with exceptional luxury.

Your journey together commences with full body exfoliation

encompassing the world's most luxurious of ingredients. AMRA Rhassoul Body Mask envelopes the skin to hydrate and nourish.

Your journey continues with a side by side AMRA LUXURY Facial to define the clarity and definition of the skin, as you are transported on a journey of serenity.



B O D Y C A R E B Y A M R A

AMRA LUXURY BODY POLISHES

Encompass some of the world's most luxurious ingredients to remove free radicals, dead skin cells and impurities, and stimulate cell renewal. This full body exfoliation is a deeply detoxifying treatment that will leave skin glowing.

Choose from the following:

Pearl Purifying Body Polish | 60 minutes / AED 600

Diamond Illuminating Body Polish | 60 minutes / AED 600

Platinum Firming Body Polish | 60 minutes / AED 600

Amra for Men Body Polish | 60 minutes / AED 600

AMRA RHASSOUL BODY MASKS

Are formulated from precious elements to focus on detoxification, hydration and protection of the skin to the body, in turn providing nourishment, firming and rehydration.

Choose from the following:

Pearl Purifying Rhassoul Body Mask | 60 minutes / AED 715

Diamond Illuminating Rhassoul Body Mask | 60 minutes / AED 715

Platinum Firming Rhassoul Body Mask | 60 minutes / AED 715

Amra for Men Rhassoul Body Mask | 60 minutes / AED 715

ROSE AND MILK BATH

15 minutes / AED 250

Soften and hydrate the skin and soothe the spirit in this luxurious milk bath filled with rose petals and essentials oils, enjoyed in the calmness of scented candlelight.

All prices are in UAE Dirham and are inclusive of all applicable service charges, local fees and taxes.



C O N R A D S P A E X C L U S I V E S

CACI NON INVASIVE FACE LIFT

90 minutes / AED 900

CACI is an advanced non surgical facial treatment that provides instant visible results. Micro-current impulses will lift and tone the facial muscles and the neck area, whilst improving skin elasticity and reducing the appearance of fine lines and wrinkles to deliver fresh skin that glows with a lifted, more youthful appearance.

OXYGEN FACIAL

60 minutes / AED 700

An antiaging facial that delivers instant results giving your skin a smooth, moisturized surface with radiance. This treatment helps to soften the expression lines, improve skin elasticity and helps deep infusion of oxygenated vitamins and antioxidants.

All prices are in UAE Dirham and are inclusive of all applicable service charges, local fees and taxes.



S P A E T I Q U E T T E

HOURS OF OPERATION

Daily 11:00 - 22:00

MOBILE PHONES

We request that all mobile phones be placed on silent mode to allow you and the other guests to enjoy the tranquility of the Spa.

RESERVATIONS AND CANCELLATIONS

To secure the most suitable schedule for you, we recommend that you reserve your treatments by making an advance appointment. Credit card details or pre-payment are required for any external guests to secure the reservation.

Should you need to cancel or rebook your spa treatment, we request a minimum of 6 hours notice to avoid being charged in full for your treatment.

HEALTH CONCERNS

Please advise us of any health conditions, allergies or injuries that could affect your treatments or use of the Spa facilities. Guests who are pregnant or breastfeeding should advise us when making the booking as some treatments might not be suitable to be performed.

ARRIVAL

To make the most of your Spa experience, we recommend that you arrive at least 15 minutes prior to your appointment. Please be informed that a late arrival will result in a reduced treatment time.

VALUABLES AND PERSONAL BELONGINGS

We recommend that you leave valuables in your guest room or at home. A jewellery box for safekeeping of valuables is provided in the treatment room but we recommend that no jewelry be worn at the Spa. The Spa does not assume liability for any valuables.

RETAIL BOUTIQUE

We provide an extensive range of home care products to support the treatments you have enjoyed in the spa and to continue the results at home, along with gift ideas, and gift vouchers which can be purchased for specific items, treatments or monetary value. Our reception team will be delighted to help you select the most suitable items.

LOCAL LAWS

In adherence to the UAE law, female therapists will attend to female guests and male therapists will attend to male guests.

ساعات العمل

يومياً، من الساعة 11:00 صباحاً إلى الساعة 10:00 مساءً

الوصول

لتستمتع بتجربتك في السبا نوصي بأن تحضر قبل الموعد المُحدّد بـ 15 دقيقة على الأقل .
يُرجى العلم أن الوصول متأخراً سيؤدّي إلى تقليل وقت جلسة العلاج .

الهواتف المتحركة

يرجى ضبط جميع الهواتف المحمولة على الوضع الصامت للسماح لك وللضيوف الآخرين بالاستمتاع بالهدوء داخل المنتجع الصحي .

المتعلقات الشخصية والشمينة

نوصي بترك الأشياء الثمينة في غرفة الضيوف أو المنزل . يتم توفير صندوق مجوهرات لحفظ الأشياء الثمينة داخل الغرفة التي تجري بها الجلسة العلاجية، ولكننا نوصي بعدم ارتداء المجوهرات داخل المنتجع الصحي . ولا يعد المنتجع الصحي مسؤولاً عن أي متعلقات ثمينة .

الحجز والإلغاء

لضمان حجز موعد ملائم لك، ننصحك بإجراء حجز مسبق لجلساتك . تفاصيل بطاقة الائتمان أو الدفع المسبق مطلوبة لأي ضيوف خارجيين لتأكيد الحجز .
إذا أردت إلغاء جلستك بالمنتجع الصحي أو إعادة الحجز، فيجب إخطارنا بذلك قبل الموعد بمدة 6 ساعات على الأقل لتجنب تحصيل رسوم الجلسة بالكامل

البوتيك

نحن نقدم مجموعة واسعة من منتجات العناية للإستخدام في المنزل لدعم العلاجات التي استمتعت بها في منتجنا الصحي و أيضاً لمواصلة النتائج المذهلة في منزلك .
نقوم أيضاً بتوفير أفكار للهدايا أو قسائم الهدايا التي تحتوي على علاجات في منتجنا الصحي أو قيمة نقدية . سيسعد فريق الاستقبال لدينا بمساعدتك في الإختيار .

المشاكل الصحية

يرجى إبلاغنا بأي مشاكل صحية أو حساسية أو إصابات تعاني منها، من شأنها التأثير على جلساتك أو استخدام مرافق المنتجع الصحي . على الضيوف الحوامل أو المرضعات إبلاغنا عند إجراء الحجز لأن بعض الجلسات قد لا تكون مناسبة لهن .

القوانين المحلية

التزاماً بقانون دولة الإمارات العربية المتحدة، سيقدم خدمات الجلسات العلاجية معالجات متخصصة للضيوف الإناث ومعالجون متخصصون للضيوف الذكور .

قواعد المنتجع الصحي



شد الوجه بدون جراحة باستخدام نظام CACI

90 دقيقة / 900 درهم إماراتي

CACI هو علاج متقدم لشد الوجه بدون جراحة و يقوم بتوفير نتائج مذهلة و فورية . تعمل نبضات التيار الجزئي على رفع وتقوية عضلات الوجه و الرقبة ، مع تحسين مرونة الجلد وتقليل ظهور الخطوط الدقيقة والتجاعيد لتوفير بشرة منتعشة تنوهج بمظهر أكثر شباباً .

علاج الوجه بالأوكسجين

60 دقيقة / 700 درهم إماراتي

روتين عناية بالوجه مقاوم لتقدم سن البشرة، يحقق نتائج فورية ويمنح الجلد نعومة وترطيب ولمسة مشرقة . يساعد هذا العلاج على تنعيم الخطوط التعبيرية، وتحسين مرونة الجلد وتغلغل الفيتامينات الغنية بالأوكسجين ومضادات الأكسدة .

الخدمات المميزة لمنتجع كونراد الصحي



أقنعة طمي رسول للجسم

تقوم أقنعة طمي رسول للجسم، بتغليظ البشرة لتفتيحها وتخليصها من السموم. يساعد هذا العلاج على شد البشرة وتغذيتها و ترطيبها.

قناع طمي رسول بيرل للجسم 60 دقيقة / 715 درهم إماراتي

قناع طمي رسول دياموند للجسم 60 دقيقة / 715 درهم إماراتي

قناع طمي رسول بلاتينوم للجسم 60 دقيقة / 715 درهم إماراتي

حمام الورد واللبن

15 دقيقة / 250 درهم إماراتي

يُنعم البشرة ويرطبها، ويغمر الروح بالسلام النفسي في حمام من الحليب الفاخر، مليء بببتلات الورد والزيوت الأساسية، لتستمتعوا بالراحة والهدوء على ضوء الشموع المعطرة.

مقشرات الجسم الفاخرة من أمرا

تشمل مقشرات الجسم الفاخرة من أمرا على أفخم المكونات التي تحفز تجديد الخلايا وتزيل الشوائب المتراكمة على مدار اليوم للتخلص من السموم بعمق ومقاومة عوامل التلوث وإعادة الإشراق إلى البشرة.

مقشر الجسم بيرل 60 دقيقة / 600 درهم إماراتي

مقشر الجسم دياموند 60 دقيقة / 600 درهم إماراتي

مقشر الجسم بلاتينوم 60 دقيقة / 600 درهم إماراتي

مقشر الجسم أمرا للرجال 60 دقيقة / 600 درهم إماراتي

العناية بالجسم



مساج أمرا بالبلاطين والصخور النيزكية للأزواج

120 دقيقة / 2200 درهم إماراتي

يعيد البلاطين الفخم والصخور النيزكية تجديد البشرة باستخدام أقصى درجات الرفاهية. تعمل الصخور النيزكية، التي لم تمسسها ملوثات كوكب الأرض، بنشاط على إزالة السموم وتنقية البشرة باستخدام تقنية AFR، بالإضافة إلى تغذية البشرة بالمعادن النقية. سيقوم معالجنا، في هذه الجلسة المخصصة للأزواج، بتصميم خطوات تدليك لاستهداف مناطق محددة لديكم.

رحلة أمرا بريشيووس ميموريز

150 دقيقة / 2900 درهم إماراتي

استمتعوا بذكريات لا تُنسى بلمسة من الفخامة الاستثنائية. تبدأ رحلتكم بتقشير كامل للجسم باستخدام أفخم المنتجات في العالم. ماسك طمي رسول للجسم من أمرا، يغلف البشرة ليرطبها ويغذيها. تستمر الرحلة مع العناية بالوجه باستخدام مستحضرات أمرا الفاخرة لتنقية البشرة وتحديدها، لتتقلى التجربة لعالم مليء بالسكينة والاستجمام.

رحلة أمرا للأزواج

طقوس أمرا مينيوريت للرجال

120 دقيقة / 1200 درهم إماراتي

تعمل الصخور البركانية على تنظيم إنتاج الدهون، ويعمل البلاطين على شد البشرة، وتغذيتها باستخدام الحجر النيزكي.

يعمل Cellactive8 بطريقة ديناميكية على تقليل الجروح الدقيقة المرتبطة بالحلاقة ومنع حدوثها، كما يحارب الجذور الحرة لوقف علامات تقدم سن البشرة المبكرة. علاج ديناميكي ذو طبيعة نشطة، تدعمه الأبحاث العلمية، ويستخدم أحدث تقنيات العناية بالبشرة.

تبدأ رحلتكم بتدليك كامل للجسم بالصابون لإزالة الشوائب الناتجة عن الحياة اليومية والعمل، وإبلاء عناية مخصصة لمناطق محددة وذلك عن طريق سلسلة من الإجراءات مصممة على يد المعالج المتخصص. تُستخدم الصخور النيزكية والبركانية على الجلد لتغذيته وترطيبه وشد بنيته. تنتهي الرحلة بإيقاظ الحواس برشة من عطر أمرا للرجال الذي يتميز برائحة رجالية لا تقاوم.

رحلة أمرا بيرل لبشرة نقية

150 دقيقة / 1600 درهم إماراتي

لؤلؤ منقي مغلف للبشرة، يقاوم الجذور الحرة ويحمي البشرة من التلوث البيئي. تبدأ رحلتكم مع غسول اللؤلؤ المنقي، لإزالة الشوائب المتراكمة على مدار اليوم، وتخليص البشرة من السموم و محاربة الملوثات في العالم الحديث الذي نعيشه.

تدليك الجسم بالكامل بزبدة الشيا اللؤلؤية المذابة المنقية للبشرة، من خلال مساج أمرا المميز وتنتهي الرحلة بخطوات أمرا للعناية بالوجه، والمصممة على يد المعالج المتخصص لعلاج مشاكل البشرة.

علاج بالروائح يغمر الحواس جميعها ويوقظ العقل ليخوضوا معًا تجربة غامضة مثيرة.

أمرا دياموند آند بلاتينيوم ألترا – رحلة شد البشرة

120 دقيقة / 1200 درهم إماراتي

الأفضل في شد البشرة وتحديد خطوطها. الماس للإشراق والبلاطين لشد البشرة وتحديدها، يمتزجان معًا لنحت ورفع بنية العضلات.

تبدأ رحلتكم مع تقشير كامل للجسم بمسحوق البلاطين لتنعيم البشرة وتوحيد لونها وشدها بينما تنطلق تقنية فيتامين B3 الخاصة بنا ببطء لحماية البشرة من أضرار الأشعة فوق البنفسجية.

ماسك طمي رسول الماسي للجسم، يغلف البشرة لتفتيحها ولتخليصها من الخطوط الرفيعة والتجاعيد. يعمل ذكاء التمويه البصري في هذا المستحضر على توحيد لون البشرة بشكل لا تشوبه شائبة.

يتم رش أجود أنواع زيوت الجسم البلاطينية في العالم على الجسم لاستهداف مناطق معينة، والتي يحددها المعالج المتخصص. تعمل تقنيتنا الفعالة على التخلص من التوتر والإجهاد داخل العضلات، لتصبحك في رحلة من الهدوء والسكينة.

رحلة أمرا بريشيوس باورهاوس

150 دقيقة / 1600 درهم إماراتي

يجمع بين أفخر المكونات في العالم، وتتضمن الكمثرى والكافيار والألماس والبلاطين لتخوضوا رحلة مذهلة تتسم بالفخامة والروعة.

تبدأ رحلتكم مع طقوس جلسة باورهاوس للعناية بالقدم من أمرا لتخفيف ضغط اليوم، حيث يغلف ماسك الجسم الثمين بطمي رسول البشرة ليغذيها ويرطبها وينقيها. تستمر رحلتكم مع مساج الجسم الكامل من أمرا الذي يستهدف مناطق محددة لتخليص العضلات من التوتر والإجهاد باستخدام أجود أنواع الزيوت في العالم. نختتم هذه الرحلة الرائعة بعناية أمرا المميزة لوجه مشرق ومتألق، ويضم الروتين مستحضرات أمرا الخاصة بالوجه لشده وتجديده ومنحه تألقًا ملحوظًا.

رحلات أمرا المميزة



حمام أمرا الفاخر المخصص

الدمج بين جوهر التقاليد وأقصى درجات الرفاهية للعناية بالبشرة.

صُمم حمام أمرا الفاخر المميز للعمل على وجه التحديد على تلبية متطلبات العناية بالبشرة الفردية الخاصة، وسوف يصف إحدى مجموعاتنا الفاخرة لتستمتعوا برحلة حمام مخصصة، للحصول على التألق والترطيب،

حمام بيرل AFR

90 دقيقة / 990 درهم إماراتي

حمام دياموند أوبتيكال بلير

90 دقيقة / 990 درهم إماراتي

حمام بلاتينوم ألترا لشد البشرة

90 دقيقة / 990 درهم إماراتي

حمام أمرا ميتيوريت للرجال

90 دقيقة / 990 درهم إماراتي

حمام أمرا الفاخر

شامل

60 دقيقة / 600 درهم إماراتي | 90 دقيقة / 745 درهم إماراتي

مساح علاجي مميز باستخدام مجموعة من أفضل تقنيات التدليك حول العالم . مزيج فريد من تدليك نقاط الضغط وطرق التدليك المتسلسلة مما يمنحك تجربة مذهلة .

سويدي

60 دقيقة / 600 درهم إماراتي | 90 دقيقة / 745 درهم إماراتي

يساعد هذا التدليك على زيادة تدفق الأكسجين في الدم والتخلص من السموم في العضلات، ويؤدي إلى تقليل وقت التعافي من الإجهاد العضلي عن طريق تنظيف الأنسجة من البقايا الأيضية، وتحفيز الجلد والأعصاب وتقليل الإجهاد .

تايلاندي

60 دقيقة / 600 درهم إماراتي | 90 دقيقة / 745 درهم إماراتي

تدليك علاجي جاف يركز على نقاط الضغط وحركات الاستطالة على طول قنوات طاقة الجسم مما يترك الجسم مرتاحاً ونشطاً .

الحجر الساخن

60 دقيقة / 600 درهم إماراتي | 90 دقيقة / 745 درهم إماراتي

أحجار ساخنة ناعمة توضع على نقاط ضغط محددة بالجسم للتخلص من العُقد والتوتر والإجهاد . تساعد تجربة الأحجار الساخنة على التخلص من الألم وتعزيز الشعور بالتناغم والتوازن والسلام .

بالي

60 دقيقة / 600 درهم إماراتي | 90 دقيقة / 745 درهم إماراتي

مزيج من العلاج بالإبر بطريقة سلسلة، وتدليك الجلد بالشد، والضغط الناعم الثابت الذي يحفز تدفق الطاقة والدورة الدموية بينما يخلق إحساساً عميقاً بالاسترخاء .

تدليك القدم الانعكاسي

60 دقيقة / 600 درهم إماراتي

تدليك قديم لنقاط الضغط في القدمين يستهدف مناطق الانعكاس التي تمثل الأعضاء داخل الجسم . يحفز التدليك الانعكاسي للمسارات الطولية للطاقة داخل الجسم .

مساج هیلینج تاتش



مساج أمرا الفاخر المخصص

صُمم مساج أمرا الفاخر المخصص ليعمل على المناطق المحددة التي تعاني من بعض المشاكل. وقد صُنِع للعمل من الناحية التشريحية جنباً إلى جنب مع زيوت الجسم فائقة النشاط، لتدعم مكوناته الحصول على نتائج استثنائية.

مساج بيرل AFR

60 دقيقة / 745 درهم إماراتي

90 دقيقة / 915 درهم إماراتي

مساج دياموند أوبتيكال بلير

60 دقيقة / 745 درهم إماراتي

90 دقيقة / 915 درهم إماراتي

مساج بلاتينيوم ألتر - لشد البشرة

60 دقيقة / 745 درهم إماراتي

90 دقيقة / 915 درهم إماراتي

أمرا مينيوريت للرجال

60 دقيقة / 745 درهم إماراتي

90 دقيقة / 915 درهم إماراتي

مساج أمرا الفاخر المخصص

أمرأ بئرل AFR للوجه

60 دقيقة / 890 درهم إماراتي

بملمس اللؤلؤ الأنيق، صُنِع بئرل المنقي للعناية بالوجه باستخدام تقنية علمية مبتكرة للتخلص من الجذور الحرة بفاعلية طوال اليوم لحماية البشرة.

يعمل المكون النشط AFR الحصري مع اللؤلؤ المغذي على تغليف البشرة لإزالة الشوائب وحماية الجلد من الأضرار البيئية بمكوناته الرائعة الغنية بالبروتين و يعتبر من أقوى المكونات التي تعمل على تنقية البشرة مع توفير حماية للبيئة ضد الملوثات.

أمرأ بلاتينوم ألترا – لشد بشرة الوجه

60 دقيقة / 890 درهم إماراتي

البلاتين يعني الرُّقي . يغلف مستحضر بلاتينوم ألترا – لشد بشرة الوجه، البشرة بتقنية نشطة متقدمة تحاكي الكولاجين المتحلل الذي يوفر المظهر الشاب ويعمل على شد الأنسجة. نحن نثري تركيبنا البلاتينية بفيتامين B3 لتغذية وتقوية البشرة، بالإضافة إلى منحها الحماية اللازمة من أضرار الأشعة فوق البنفسجية. ويركز المستحضر على الخطوط الدقيقة للرقبة ومنطقة الصدر لخلق تأثير ناعم ونشر للضوء لدعم بنية الجلد وتحديدها. يساعد هذا المنتج على حماية البشرة من علامات تقدم السن بشكل فائق.

أمرأ دياموند أوبتيكال بلير للوجه

60 دقيقة / 890 درهم إماراتي

صُنِع أمرأ دياموند أوبتيكال بلير للوجه بتركيبة خاصة لزيادة نقاء كل طبقة من طبقات البشرة مع حمايتها من التلوث الذي يسببه الضوء الأزرق والعمل على التخلص من تأثيره. يقاوم مانع الضوء الأزرق الذي نستخدمه التلوث الناتج عن مؤثرات العالم الحديث ويحمي البشرة من ظهور علامات تقدم السن المبكرة عن طريق إطلاق المواد الفعالة في نظام الدكستريين الحلقي لمحاربة الجذور الحرة على مدار اليوم. تضمن تقنية تقزح التمويه البصري الماسية لدينا دعم البنية الدقيقة لأنسجة البشرة ومنحها نألقاً ينبع من الداخل. نألقوا من الداخل واستمتعوا بجاذبية لا تقاوم.

أمرأ ميتينوريت لتنقية البشرة للرجال

60 دقيقة / 890 درهم إماراتي

صُنِع أمرأ من الحجر النيزكي لتنقية البشرة للرجال بطريقة علمية صُممت خصيصاً للرجال. تعمل الصخور البركانية على تنظيم إنتاج الدهون، ويعمل البلاتين على شد البشرة وتغذيتها باستخدام الحجر النيزكي. يعمل Cellactiv8 بطريقة ديناميكية على تقليل الجروح الدقيقة المرتبطة بالحلاقة ومنع حدوثها، كما يحارب الجذور الحرة لوقف علامات تقدم سن البشرة المبكرة. منتج العناية بالوجه الفائق للرجل العصري.

منتجات أمرا للعناية بالوجه

من هنا تبدأ الرحلة

حين تلتقي الخدمات المبتكرة و الكفاءة معاً .

تخيل منتجاً صحياً يبدو و كأنه صمم خصيصاً لك ، يعطيك إحساس بالدفء و الألفة .
ليس فقط من خلال العلاجات بل أيضاً من خلال الأجواء الخلابه التي تنقلك إلى عالم
مستوحى من التناغم والانتعاش .

تم تصميم هذا المنتج ليناسب كافة احتياجاتك .

لتصبح أفضل نسخة من نفسك

CONRAD® SPA

ETIHAD TOWERS

كونراد أبو ظبي أبراج الإتحاد